

Datum 8/10/2015

Tijdstip 18.00

Locatie Campus Hasselt – B1.1 (Groene Vergaderzaal)

Aanwezig Frank Bax, Ruben Degeling, Pieter-Jan Dirkx, Dorien Eerdekens, Axel Faes, Valéry Frederix, Siege Geerinck, Michael Hayen, Mathijs Kaminski, Laurens Kempeneers, Jorn Krux, Roel Lambrechts, Hanne Loyens, Glenda Molenberghs, Arne Nys, Raymond Schoeman, Eva Taverna

Verontschuldigd Marlies Aerts, Gerry Benaets (volmacht aan Laurens Kempeneers), Jorn Geutjens, Tobias Proost (volmacht aan Arne Nys), Marion Wittenberg

Afwezig Jakke Grondelaers

Verslagnemer Roel Lambrechts

Voorzitter Frank Bax

1 Goedkeuringen en opvolging

1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 22/09/2015

Er wordt gevraagd om het verslag wat onpersoonlijker te formuleren. Het verslag wordt goedgekeurd.

2 Studentenraad

2.1 Bekendmakingsactie StuRa

We zullen een campagne opzetten om zowel StuRa, als bepaalde belangrijke dossiers bekender te maken bij de modale student. Ook willen we studenten hier aantrekken om bij StuRa te komen.

Frank roept hiervoor een werkgroep samen.

Er worden enkele voorstellen gegeven zoals het promoten van berichten op Facebook, een evenement organiseren en het gebruiken van de schermen.

De volgende personen zullen in de werkgroep zetelen: Michael, Pieter-Jan, Arne, Valéry, Axel, Laurens, Frank, Jorn, Dorien en Roel.

2.2 Terugkoppeling gesprek met het bestuur

Er heeft een overleg plaatsgevonden met de coördinator studentenvoorzieningen en de directeur ICT en facilitair beheer.

De verbouwingen werden besproken: blok F zal volledig afgebroken worden. Wat er zal gebeuren met de vervanging van de computerlokalen is nog niet zeker, maar er is sprake van het gebruik van laptops.

Binnen het onderwerp van de verbouwingen is er gevraagd om StuRa nog meer te betrekken bij de verbouwingen, zowel op campus Diepenbeek als campus Hasselt. Op die manier kan er verzekerd worden dat er genoeg rekening wordt gehouden met de noden van de studenten.

Ook het feit dat de fietsenstallingen niet meer voldoende capaciteit hebben werd aangehaald.

De uitbreiding van de Fitlink werd kort besproken. Er zijn enkele moeilijkheden waardoor het project voor onbepaalde tijd vertraging oploopt.

2.3 Project Studentenparticipatie

Frank richt een werkgroep op rond studentenparticipatie binnen de universiteit.

Ruben, Michael, Pieter-Jan, Arne, Valéry, Raymond, Frank, Jurn, Dorien en Roel geven aan om aan deze werkgroep te willen meewerken. Indien er nog kandidaten zijn om deel te nemen aan deze werkgroep, volstaat het om een mail te sturen naar de voorzitter.

2.4 Werkgroep Diversiteit

De Universiteit Hasselt kent een Diversiteitsplan. De Werkgroep Diversiteit heeft de taak gekregen om de opleidingen te helpen dit Diversiteitsplan te incorporeren in hun eigen beleid. In deze werkgroep is er een vertegenwoordiging vanuit elke faculteit aanwezig. De werkgroep heeft zelf gevraagd dat ook studenten betrokken worden bij de validatie van dit beleidsplan, daarom dat StuRa de vraag heeft gekregen om een afvaardiging (1 persoon) te sturen.

Axel wordt afgevaardigd door de AV.

2.5 Terugkoppeling Faculteitsraden

Er is niets van belang voor StuRa te melden.

3 Onderwijs

3.1 Rapportering Proefaudit

Allyson Robert, die een van de auditoren was die de Universiteit Hasselt vorig jaar heeft doorgelicht in het kader van de aankomende Instellingsreview, en een StuRa-alumnus, komt ons de bevindingen van de proefauditcommissie persoonlijk uit leggen.

Resultaten: Kwaliteitszorg is (nog) niet aan bod gekomen. Er valt op dit ogenblik geen oordeel te vellen omdat de universiteit bezig is met de kwaliteitszorg aan te pakken. Een rapport zou dan ook niet representatief zijn.

Het systeem van evaluatievergaderingen is uitstekend. Er komt ook de Instellingsreviewcommissie in plaats van visitaties. Aangezien dit een interne commissie is, is het echter aan te raden om ook regelmatig externe raadgevers te betrekken in het proces.

Wat betreft de integratie van de faculteit Architectuur was de lange voorbereiding een zeer grote hulp.

Op het vlak van internationalisering is UHasselt zeer ambitieus, in die mate dat het misschien zelfs net té veel wordt.

Er is veel werk gemaakt van de uniformisering van de faculteiten. Dit zorgt weliswaar voor een evenwicht naar de buitenwereld toe, maar intern zorgt het ook voor spanningen tussen docenten en het beleid.

De interactie tussen studentenafgevaardigden en StuRa is niet optimaal. Over het algemeen is er wel een goede participatie, maar studentenafgevaardigden hebben te maken met te weinig structuur, een onduidelijke taakomschrijving en worden te weinig ondersteund.

Deze resultaten leiden tot enkele voorstellen:

Focus op de Studentenaafgevaardigden en de OMT-studenten. Meer specifiek wordt er aangeraden om de taakomschrijving beter te verspreiden en te zorgen voor onderlinge communicatie tussen de verschillende Studentenaafgevaardigden. Dit kan door bijvoorbeeld een bijeenkomst te organiseren waarbij er representatieve casussen en dergelijke aan bod komen om hen voor te bereiden op wat er van hun verwacht wordt. Ook de FPC's kunnen ingezet worden als overlegplatform.

Naar evaluatievergaderingen toe moet het de bedoeling zijn om dynamisch te blijven werken en niet te statisch te worden, dit dreigt het geval te worden met enquêtering. Enquêtering op zich is ook een aandachtspunt, er moet gelet worden dat ze nuttig blijven en niet te uitgebreid worden.

3.2 Oriëntatieproeven – Brandbrief aan de minister

Velen van jullie zullen ondertussen wel op de hoogte zijn rond de discussie van de oriëntatieproeven die de minister van Onderwijs in het laatste secundair wil invoeren. Omdat uit verschillende discussies naar aanleiding van het debat op de Zevende dag tussen de rectoren van UHasselt en KUL blijkt dat wij eigenlijk ook het standpunt van de universiteit volgen en omdat dit overeenkomt met het standpunt van VVS rond deze materie, zouden wij graag willen voorstellen om een brandbrief aan de minister op sturen. Aangezien VVS het momenteel moeilijk heeft, lijkt het ons een goed idee om hiervoor de aanzet al te leveren.

Het voorstel is om oriëntatietrajecten in te voeren in plaats van oriëntatieproeven. Het probleem met de oriëntatieproeven is dat ze niet betrouwbaar is. Het idee rond de oriëntatietrajecten is dat de klassenraad de student volgt en beter kan adviseren naar studiekeuze toe. Het bestuur zou dit graag op de agenda van VVS plaatsen voor zover het er nog niet opstaat.

De AV stelt de vraag of het niet teveel werk wordt voor de klassenraden. Dit wordt echter weerlegd omdat klassenraden dit in feite al doen.

Op het vlak van de brandbrief wordt er gezegd om dit niet enkel vanuit StuRa te doen, maar zeker ook andere universiteiten te betrekken eventueel ook hogescholen, maar zeker niet alleen.

De AV gaat akkoord om het punt op de AV van VVS te plaatsen.

Het bestuur zorgt ervoor dat dit punt op de agenda van VVS terecht komt.

3.3 Terugkoppeling WG Onderwijs en OWR (1 oktober)

Er moeten twee nota's behandeld worden:

- Nota minimumfaciliteiten

Er wordt opgemerkt dat men niet mag over-faciliteren. Bepaalde faciliteiten waren echter (te) beperkt en nu willen we de faciliteiten regeling uitbreiden voor mensen met een zorgfunctie.

Er wordt gevraagd hoe het precies zit met het aanvragen van faciliteiten. Normaal moet dit voor elk afzonderlijk examen gebeuren. Maar bij in de Faculteit REC en WET gebeurt het inzetten van de toegekende faciliteit automatisch. Kan dit niet instellingsbreed?

Deze vraag wordt opgenomen in de nota

Beseffen studenten dat ze dit in de huidige situatie elke keer opnieuw moeten aanvragen? Dit probeert DOW op te vangen door het verspreiden van een document met algemene richtlijnen rond examens onder de studenten. Ons standpunt hieromtrent is terug te vinden in "Nota Examens – Richtlijnen voor Studenten" en bijbehorende bijlagen (OW/9/2a+b).

- Nota Betwisting Examenresultaten

Er worden enkele ervaringen gedeeld van studenten. Zo was er een student die de dag voordat de betwisting behandeld werd een mail kreeg dat hij moest voorkomen. Het is vreemd dat een student een aangetekende brief moet sturen om dan een e-mail terug gestuurd te krijgen dat hij de dag reeds verwacht wordt.

Er wordt ook opgemerkt dat wanneer een docent een fout heeft gemaakt de hele beroepsprocedure moet opgestart worden aangezien de resultaten vastliggen. Dit is echter een misvatting, het gaat in dat geval om een materiële vergissing en die kan wel nog steeds aangepast worden.

De (Leuvense) docenten uit het Opleidingsbestuur van Rechten zijn vragende partij om het niet-algemene inzage moment voor de 2^e zitting van rechten te organiseren wanneer het vak terug begint einde september. Dit zou dus betekenen dat wanneer een student op vakantie is en niet naar het algemene inzagemoment kan gaan, moet wachten totdat het vak terug begint eind september. De redenering is dat studenten dan vlak voor ze opnieuw moeten beginnen aan het vak, opgefrist hebben waar ze zeker aandacht aan moesten besteden. Dit is nog niet beslist, maar het Opleidingsbestuur stond er niet weigerachtig tegenover, het verslag volgt nog.

De AV vindt dit geen goed idee. Materiële vergissingen zouden bijvoorbeeld veel te laat worden opgemerkt. Daarnaast is het de vraag hoeveel nut het heeft om informatie te krijgen over fouten van een examen dat een maand of meer geleden heeft plaatsgevonden.

Jurn vraagt dit nog eens na bij de Opleidingsdirecteur van Rechten (Petra Foubert).

Er wordt gevraagd of dit dan voor alle faculteiten zou gelden. Dit is niet het geval.

Er wordt gevraagd welke datum geldt bij het sturen van een aangetekende brief naar de interne beroepscommissie: dit is de postdatum en niet de aankomstdatum. De beroepstermijn begint te lopen de dag nadat de examenresultaten zijn bekendgemaakt.

4 Student

4.1 Verenigingsraad

Op maandag 28 september kwam de verenigingsraad samen. Hierop kwamen enkele zaken aan het licht die we met StuRa verder moeten aanpakken. Verder is er ook nieuwe informatie beschikbaar rond het niet in orde zijn met het verenigingsdocument van Hermes. Hierop wordt kort ingegaan.

Biomedica en Sofa waren niet in orde met de aanvraag voor hun subsidies.

Hermes is niet in orde met het hoog-praesidium. Na de gebeurtenissen bij haar studentendoop kan Hermes haar lokaal ook niet meer in.

De Verenigingsgeschillencommissie is nu samengeroepen om een beslissing te nemen over Hermes. Dorien en Michael zullen er naartoe gaan om het voorstel goed te keuren: Hermes op non-actief plaatsen. Concreet betekent dit dat Hermes in deze periode geen gebruik kan maken van de UHasselt-voordelen voor erkende studentenverenigingen.

De AV gaat akkoord met de beslissing om Hermes op non-actief te plaatsen.

De Verenigingsraad zal vanaf nu 1 keer per 2 maanden samenkomen.

Er wordt aangehaald om misschien Eli Beelen, voorzitter van de kringen van de UCLL, eens uit te nodigen.

4.2 Afvaardiging Stuurgroep sensibilisering alcohol en drugs

Niet enkel de Universiteit Hasselt werkt aan de sensibilisering van alcohol en drugs (zie 4.3), maar ook de andere hogere onderwijsinstellingen in Diepenbeek en Hasselt. Hiervoor komt op regelmatige basis een stuurgroep samen. Deze stuurgroep vraagt ook naar een vertegenwoordiger vanuit StuRa.

Dorien wordt afgevaardigd door de AV.

4.3 Nota rond alcohol- en drugsbeleid UHasselt

De UHasselt werkt aan een sensibiliseringsbeleid rond alcohol- en druggebruik en in het kader hiervan werd de nota in bijlage opgesteld. Op het overlegmoment met de dienst Studentenvoorzieningen van 9 oktober zal deze nota uitgebreid besproken worden en kunnen nog opmerkingen gegeven worden.

De vraag rijst of het van toepassing is op studenten en personeelsleden met een langdurig alcohol- of drugprobleem. Dit is niet het geval, de bedoeling is om mensen aan te pakken die onder invloed zijn op plaatsen waar dit niet de bedoeling is. Het doel is om vooral te sensibiliseren en te helpen, niet zozeer mensen straffen.

Er wordt voorgesteld om de optie van een instellingsbreed meldingspunt te bekijken.

Er wordt afgevraagd of de universiteit wel de juiste instelling is om als meldpunt op te treden. Er komt een tegenargument dat stelt dat als je weet hebt van misbruik, dat je het niet kan maken om niets te doen. Er moeten echter sowieso professionals aangesproken worden bij het opzetten van zo een meldpunt.

Vervolgens worden er opmerkingen gemaakt op de regels uit de bijlage:

- *“Indien men alcoholische drank aan een bepaalde prijs aanbiedt, moet er steeds een niet-alcoholisch alternatief aan maximaal dezelfde prijs aangeboden worden”*

Opmerking: Geldt dit ook voor de verkiezingen? In principe wel, de verkiezingen vinden immers plaats op de campus van de universiteit. Misschien is het een optie om kraantjeswater gratis aan te bieden. Principieel vindt een deel van de AV dat er altijd water aanwezig moet zijn.

- *“Organisatoren van evenementen, in gebouwen of op grondgebied van de UHasselt, waar alcohol aangeboden wordt, voorzien een alternatief transportmiddel wanneer deelnemers niet veilig thuis kunnen geraken”*

Opmerking: De AV stelt zich vragen bij de haalbaarheid van deze regel. Een organisatie van 40 man voor een TD kan onmogelijk voor al zijn bezoekers een transportmiddel voorzien.

- *“Ochtendcantussen worden nooit toegelaten op het grondgebied van de UHasselt”*

Opmerking: Er is al maar één ochtendcantus op het grondgebied van de universiteit, dit kan toch moeilijk zo een grote problemen opleveren?

- *“Indrinkactiviteiten zijn verboden in alle gebouwen van de UHasselt”*

Opmerking: De AV vraagt zich af of dit wel realistisch is. Het kan niet de bedoeling zijn dat verenigingen omwegen kunnen vinden. Wat als bijvoorbeeld StuRa na een vergadering in het StuRa-lokaal zit en er daarna naar een fuif wordt gegaan?

Er wordt ook in het algemeen opgemerkt dat de regelgeving duidelijker kan geformuleerd worden, maak bijvoorbeeld een splitsing naar grondgebied en campus toe aangezien dit nu zeer onduidelijk is. Verder is het ook niet goed om te veel regels te hebben, studenten zijn ook in zekere mate verantwoordelijk voor zichzelf.

Dorien legt deze opmerkingen voor op het overlegmoment.

4.4 Filmavond

Reeds twee jaar op rij houdt StuRa een filmavond in de Kinopolis voor de studenten van de UHasselt. Graag zouden we deze opnieuw organiseren, mits goedkeuring van de AV. Als de AV dit goedkeurt, zou ook al een zo optimaal mogelijke datum moeten worden gekozen. In bijlage de lijst met filmreleases. In de Facebookgroep staat sinds het versturen van de agenda een poll om hieruit 3 tot 4 films te kiezen waarop studenten zullen kunnen stemmen.

De poll heeft een top 4 aan films opgeleverd: The Hunger Games: Mockingjay Part 2, The Intern, Spectre en The Last Witch Hunter. Deze vier zullen op de Facebook-pagina worden geplaatst zodat de studenten eruit kunnen kiezen.

De datum wordt vastgelegd op 18 november.

Dorien spreekt af met Arne voor de verdere uitwerking naar communicatie toe.

Er wordt afgesproken om een zaal voor 192 personen vast te leggen, dit zal een uiteindelijk verlies voor StuRa opleveren tussen de 700 en 750 euro met een prijs per ticket van 4 euro.

Er komt een opmerking met de vraag of er alleen studenten van de universiteit worden toegelaten. Er wordt besloten dat zeker dag 1 van de verkoop wordt voorbehouden aan studenten van de universiteit, moest de verkoop niet vlot genoeg lopen, kan er nog uitgebreid worden.

5 Varia

5.1 Mededelingen

- Iedereen heeft normaal gezien een mail omtrent de minimumfaciliteiten ontvangen. Rechten nog niet. Er komt de opmerking dat er voor de commissies geen faciliteiten kunnen worden aangevraagd.

Frank vraagt na of de minimumfaciliteiten kunnen worden uitgebreid naar de commissies.

- Er zal een werkgroep worden opgericht rond een inzamelingsactie voor de vluchtelingen. Dorien en Jurn zullen hiernaar toe gaan.

- De functieomschrijvingen staan op de Google Drive.

- De faculteitscoördinatoren zullen een mail krijgen met een presentatie om bij de allereerste FPC te geven. Deze presentatie zal halverwege het eerste semester gegeven worden (eind oktober, begin november).

Frank zorgt voor de mail.

- De warme automaat in campus Diepenbeek is terug, deze is wel nog leeg. Ook op campus Hasselt komt er zo eentje.

5.2 Rondvraag

- De koffieautomaat tussen de C- en B-blok op campus Diepenbeek geeft enkel zwarte koffie als er gedrukt wordt op 'koffie met melk en suiker'.

- De dienst MAT zet mappen die niet meer gebruikt worden een tijdje uit, waarna ze wel weggaan. Deze mappen zijn gewoonlijk van goede kwaliteit en kunnen nog gebruikt worden, niemand weet dit echter. Kunnen ze niet op een betere plek uitgezet worden? Bijvoorbeeld bij de bibliotheek.

Dorien mailt hiervoor naar MAT.

- Er wordt gevraagd om de infrastructuur van het nieuwe gebouw voor BEW in de gaten te houden. Dit wordt volgende week besproken en de AV zal op de hoogte gehouden worden.

- Commeatus heeft zijn academische activiteit aangegeven.

- Wat gebeurt er nog met de brainstormsessie van het StuRa-weekend? Het deel rond Studentenparticipatie en de bekendmaking van StuRa komt terug in de respectievelijke werkgroepen, de rest zal in de volgende AV aanbod komen.

- Hoe zit het met het proefproject rond de zelfstudielokalen op campus Hasselt?

Jurn vraagt dit na aan DOW.

- De microfoons in de aula's werken niet naar behoren. Kunnen alle niet-werkende microfoons niet verwijderd worden zodat studenten beter kunnen volgen?

Dorien mailt hiervoor naar MAT.

- Komende week gaat een groep studenten samenzitten met het bedrijf rond PingPing om een app voor PingPing te ontwikkelen. Nu is de vraag of er enkele voorstellen zijn over wat deze app zou moeten kunnen. Er komt naar voren dat het handig zou zijn, moest je het resterende saldo kunnen checken. Andere voorstellen mogen altijd doorgestuurd worden naar Axel en Matthijs.